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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Már a kormánypárti képviselők is nemet mondanak 
az akkugyárakra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  sajtóban  megjelent  információk  szerint  dr.  Tiba  István,  Hajdú-Bihar  Vármegye  6.  számú
választókerületének kormánypárti országgyűlési képviselője arról adott tájékoztatást nemrég, hogy
Önnel  egyeztetett  arról,  hogy  milyen  beruházás  érkezhet  Hajdúnánásra  a  korábban  tervezett
MotoGP versenypálya helyére.

A hírek  szerint  Tiba  képviselő  úr  az  Önnel  történő  egyeztetés  során  kifejezetten  kérte,  hogy
„akkumulátorgyár,  illetve  olyan beruházás,  amely  a  lakosság egészségére  veszélyt  jelenthet,  ne
legyen”.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mit gondol miniszter úr, mi lehet az oka az akkumulátorgyárakkal szembeni 
aggodalomnak, amelynek Tiba képviselő úr is hangot adott?

• Ma már elfogadja azt, hogy jogosan aggódnak az emberek a kormány által tervezett 
akkumulátorgyárakkal és azok hatásaival kapcsolatban?

• Mire utalhatott Tiba képviselő úr, amikor úgy fogalmazott, hogy a kormány ne valósítson 
meg a „lakosság egészségére veszélyt jelentő” beruházást?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


